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Rondvraag Commissie Sociaal Domein van 11 juni 2019 over Monitor Sociaal Domein. 

Aanleiding.  
Op de gemeentelijke website kunnen cliënten en anderen lezen welke beleidsplannen de 

gemeente heeft met betrekking tot het sociaal domein. Helaas blijkt de daar gegeven informatie 

niet helemaal actueel te zijn en dient deze informatie op korte termijn bijgesteld. 

Voor wat betreft deze rondvraag gaat het de CDA-fractie om de gepubliceerde: “Beleidsplannen 

Sociaal Domein 2017 e.v.”. In deze beleidsplannen wordt op pagina 3 het volgende 

geschreven: “We hebben een Monitor Sociaal Domein. Het doel van de monitor is via een 

aantal indicatoren de voortgang van de implementatie en transformatie te meten” en ook lezen 

we op die pagina: “ In de voorliggende beleidsplannen treft u geen aantallen, budgetten en 

financiële kaders aan. Hiervoor verwijzen wij naar de gemeentelijke planning- en control cyclus, 

evenals naar de Monitor Sociaal Domein, die twee keer per jaar in de raadscommissie Sociaal 

Domein wordt behandeld”. 

In het Sociaal Domein is, zeker als het gaat om zorgvraag, zorgaanbod en de bekostiging van 

bijvoorbeeld Jeugdzorg of WMO nogal wat aan de hand. Een en ander betekent voor de CDA 

fractie dat zij graag meer informatie heeft om de controlerende taak naar behoren te kunnen 

uitvoeren. Een belangrijk deel van die informatie moet gevonden kunnen worden in de eerder 

genoemde Monitor Sociaal Domein waarin het immers ook over aantallen, budgetten en 

financiële kaders dient te gaan.  

De laatste bespreking van een Monitor Sociaal Domein (over heel 2017)  was in de 

Commissievergadering van 12 juni 2018 respectievelijk een themabijeenkomst op 20 

september 2018. 

 

Een en ander leidt voor de fractie van het CDA tot de volgende rondvragen: 

1. Is het College het met de CDA fractie eens dat ontwikkelingen in het Sociaal Domein 

maken dat de raad tenminste tweemaal per jaar, zoals in eerder genoemde 

Beleidsplannen staat en in vorige Colleges usance was, structureel tweemaal per jaar 

via een Monitor Sociaal Domein dient te worden geïnformeerd? Zo nee waarom niet?   

2. Is het College bereid er voor te zorgen dat er nog voor het zomerreces een actuele 

Monitor Sociaal Domein 2018 is waarin de Commissie respectievelijk de Raad in detail 

wordt geïnformeerd?   

3. Kan het College toezeggen dat voortaan weer tweemaal per jaar, dus iedere zes 

maanden een Monitor Sociaal Domein wordt gepresenteerd waardoor de raad ook op dit 

thema zowel de kaderstellende als controlerende taak kan uitoefenen. 
 

 

Namens de CDA-fractie 

Adri van der Weyde. 


